
 
 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ KOMISE VZDĚLÁVÁNÍ A MLÁDEŽE 

DNE 5.8.2021 

11:00, Restaurace Sokolovna, Slezská 821/22, 12000 Praha 2 

Přítomni: R. Typlová, P. Jindra, J. Diblík, L. Grundler, P. Neumaier, D. Franzeová, J. Jirovský 

Omluveni: B. Chromek, T. Vidlák, J. Třískala 

 

1. Fungování KVM - nastavení (propad informací z a do Komise; regionální KMM) 

R. Typlová přivítala členy KVM na prvním společném jednání. Informovala o fungování KVM a jejím nastavení, 

vyzdvihla zejména důležitost propadu informací z regionů do KVM a naopak. Členové KVM by měli přinášet na 

jednání KVM nápady a podněty. R. Typlová vysvětlila členům princip zasílání materiálů a jejich následné 

předkládání na jednání VV ČF. Vyzdvihla důležitost diskuze nad materiály zejména na jednání regionálních VV. 

Tyto materiály však řešit pouze na jednáních regionálních složek, nezasílat neschválené nefinální verze 

(předcházet možnosti chybného výkladu, kolování několika verzí materiálu atd.). Diskutovány možnosti sdílení 

materiálů pro členy KVM – bude online forma, dořeší se pouze technicky.  

 

2. Etický kodex 

Členové obdrželi tento materiál před jednáním KVM a seznámili se s jednotlivými principy. Důležité téma střet 

zájmů.  

 

3. Témata, která by měla být v budoucnu na jednáních KVM diskutována 

4. Regionální témata, která je potřeba vyřešit 

Diskutována témata: práce v regionech s „druhou vlnou hráčů/hráček“ a jejich motivace, tolerovaný hegemon 

v každém regionu, exkluzivita kempů talentované mládeže (v jejich termínech nepořádat jiné akce), setkávání a 

propojování s kluby, sdílené tréninky, regionální testování (členové KVM byli informováni, že testování bude 

postupně spadat pod PP3), skilldays (individuální herní rozvoj – individuální motivace). Medializace a propagace 

skrze známé osobnosti (J. Jirovský informoval, že z finančních a kapacitních důvodů není na regionálních akcích 

možné). P. Jindra informoval, že v regionu VYaJČ chtějí zavést povinnost nošení ochranných brýlí po kategorii 

starších žáků, nicméně tato informace bude ještě ověřena, zda-li je zavedení možné i přesto, že v pravidlech IFF 

toto není. Vzdělávání licence C – pravidla by měli školit rozhodčí či osoby osoby z příslušného regionu - 

Spolupráce KMM s KRD. Školní licence i pro nepedagogické pracovníky – DDM, atd. Soutěže 3+1, 5+1. Kampaň 

Hlavně nezlobte a její přenos na celostátní úroveň.  

Výše uvedená témata budou postupně diskutována na jednáních KVM. 

 

Úkol: Zjistit, zda je možné zavést povinnost nosit ochranné brýle i přesto, že v pravidlech IFF toto není. 

Zodpovídá: J. Jirovský. Termín: 7.9.2021 



 
 

 

Úkol: Poskytnout členům KVM od J. Jakoubka výsledky testování z kempů talentované mládeže. Zodpovídá: 

D. Franzeová. Termín: 7.9.2021 

 

Úkol: Zaslání výstupů z jednání. Zodpovídá: P. Jindra, P. Neumaier, J. Diblík. Termín: 7.9.2021 

 

Úkol: Probrat na jednání RS kampaň Hlavně nezlobte a její přenos na celostátní úroveň. Zodpovídá: D. 

Franzeová. Termín: 7.9.2021  

 

5.  Koncepce KVM 

R. Typlová informovala o tvorbě nové koncepce KVM. V současné době je zpracován obecný úvod, následně 

budou zapracovány náměty od členů KVM. Téma bude diskutováno na příštím jednání KVM.  

6. MČR starších žáků – schválení pořadatele, propozice, rozpis 

Členové KVM schválili termín a pořadatele MČR starších žáků - 6. - 8.5.2021, region HKaPA (oddíl Florbal 

Náchod). Následně schválili taktéž rozpis a propozice k turnaji. D. Franzeová informovala o družstvu Snipers 

Třebíč z regionu VYaJČ, které v sezóně 21/22 startuje v Lize starších žáků regionu JMaZL. Toto družstvo v případě 

výhry v soutěži na MČR starších žáků postoupit nemůže.  Téma MČR starších žáků bude diskutováno na některém 

z příštích jednání MČR, případně i na lednovém jednání hejtmanů.  

7.  Pokyn pro řízení reg. soutěží vs. celostátní soutěže mládeže 

R. Typlová informovala, že tento materiál bude od sezóny 21/22 kompletně spadat pod KS (KVM bude pouze 

nastavovat parametry týkající se mládeže).  

8.  Diskuze 

R. Typlová představila členům KVM hlavní trenéry výběrů talentované mládeže pro sezónu 21/22. Tito trenéři 

byli vybráni J. Jakoubkem. Každý z hlavních trenérů má pod sebou ještě 2 asistenty, které si vybírají sami trenéři. 

9.  Závěr jednání 

Termín příštího jednání 7.9. 10:30 - 13:00, Český florbal 


